
20 гoдини  

Много често , ние хората  работим  защото вярваме , че така ще  живеем по-добре , ще 

печелим повече , ще имаме повече , ще  си осигурим  стандарта  към който се стремим и 

тн... Хиляди хора работят  за  да си плащат  храната , сметките  , образованието на  децата  и 

тн . Безспорно все важни неща.  

Но аз  твърдо вярвам , че ние  трябва да работим  нещо  , което носи радост ! Което носи 

радост  на  нас  и на  другите . Професията трябва да ни носи  удовлетворение  и  удоволствие 

.  

Ако това наистина  е така - то тогава сме влюбени и обичаме работата си .И когато обичаме  

работата си , всичко останало – като  средствата  , кариерта , бонусите  , промоцията и тн  си  

идва на мястото по един  напълно  естествен начин, без да ни коства усилия , без бърнаут и 

без „здравословен стрес“ . 

И тогава  всички цитати  от корпоративните  обучения стават самата ни  реалност – „...не  е 

важна  крайната  дестинация  , а пътуването към нея...“   , „...предизвикателствата  са  

възможности...“  , „...успехът започва на допълнителна миля...“ и пр. 

Защото  когато обичаме това , което правим , основният  фокус не е  насочен към парите – 

той е  насочен към  любовта !  

„– как се произнася  ЛЮБОВ Пух ?   

– Любовта  не се произнася  Прасчо , Любовта се ЧУВСТВА ! „ 

Благодаря на Компанията , на екипа  на Сервие  , на мениджърите ми и  на всички  , с които  

съм работила и работя, за това  , което  чувствам последните  20 години  !  

Мога само да пожелая на всеки , да има това осъзнаване и разбира се доза късмет с избора 

на професия         


